
产品规格

产品特色

Specification:

Features:

电压：AC100-240v   50/60Hz

功率：10*40（320W）

灯珠：10颗四合一LED灯珠

控制方式：DMX512 自走 声控 带RDM功能

通道：CH7\CH13\CH43

调光：32bit 0-100%线性调光

特点：Y摇头+光束+爆闪

工作温度：-30~50度

频闪频率：1~30Hz

IP等级：IP20

尺寸：1100*90*230 mm

Voltage: AC100~240V 50/60HZ;  Power: 10*40W(320W)

Lamp beads: 10 four-in-one LED lamp beads

Control mode: DMX512, self-propelled, master-slave,

 voice control and RDM function.

Channels: CH7, CH13 and CH43

Dimming: 32bit 0~100% linear dimming

Features: y shake head+beam+flash.

Working temperature: -30 ~50℃

Strobe frequency: 1~30HZ;Appearance: metal, black

Connection mode: DMX512 input/output/power input/output.

IP Grade:IP20     Size: 1100*90*230 mm

隆重推出我们最先进的 LED 摇头灯 Phoenix 1040;

这是一场舞台照明革命，让舞台闪耀出迷人的效果。 这一辉煌的奇迹以精准和创新的方式打造，将先进技术与令人惊叹的美学

融为一体。Phoenix 1040 体验动态灯光秀，其 10 个像素中的每个像素均发出超紧的 4° 光束，创造出光芒四射、轮廓分明的

“光片”，吸引观众。它可以创造朗文工程师发明的特殊“花”效果。 释放多 RGBW 彩色花朵效果的力量，这是一项独特的功能，

可投射魅力十足的空中动画，让您的表演与众不同。

Phoenix 1040 的应用：

非常适合音乐会、剧院和现场活动   无缝集成到任何舞台或桁架设置中

非常适合寻求多功能性和创新的专业照明设计师

使用我们的 LED 摇头灯体验舞台照明的未来。 激发您的创造力，吸引观众并彻底改变您的表演。

A revolution in stage illumination that sets the stage ablaze with captivating effects. Crafted with precision and innovation,  

this luminary marvel combines advanced technology with stunning aesthetics.

Phoenix 1040 Experiences a dynamic light show with an ultra-tight 4° beam from each of its 10 pixels,  creating a radiant and 

well-defined "sheet" of light that captivates audiences. 

It can create special “Flower ” effects invented by Longman engineers. Unleash the power of the Multi- RGBW-Coloured 

Flower Effect,  an exclusive feature that projects charismatic in-air animations,  setting your performance apart from the rest.

Phoenix 1040’s Applications:

Perfect for concerts,  theaters,  and live events

Seamless integration into any stage or truss setup

Ideal for professional lighting designers seeking versatility and innovation

Experience the future of stage lighting with our LED Moving Head Light. Illuminate your creativity,  captivate your audience,  

and revolutionize your performances.

Phenix Bar 1040 LED   摇头条形洗墙灯
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Y摇头+光束+爆闪

 y shake head+beam+flash.
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Shock your vision with Genuine Color and Wisdom light

以真彩色和智慧灯光塑造震撼视觉

 摇头条形洗墙灯

非常适合音乐会、剧院和现场活动 

Perfect for concerts,  theaters,  and live events
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